

Title (en)

Lock for a door, a lid or a tailboard of a vehicle.

Title (de)

Schloss für eine Tür, einen Deckel oder eine Klappe an einem Fahrzeug.

Title (fr)

Serrure pour une porte, un couvercle ou un clapet sur un véhicule.

Publication

EP 0385413 A1 19900905 (DE)

Application

EP 90103852 A 19900228

Priority

DE 8902505 U 19890302

Abstract (en)

The invention relates to a pincer lock (1) for a door, lid or flap on a vehicle, in which the closing member consists of a two-part pincer, the halves (4, 5) of which partially overlap. A guide bolt (10) guided in a straight line passes through an angular channel (8, 9) in each pincer half (4, 5), so that the two pincer halves (4, 5) can be moved and blocked as a result of the displacement of the guide bolt (10). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Zangenschloß (1) für eine Tür, einen Deckel oder eine Klappe an einem Fahrzeug, bei dem das Schließorgan aus einer zweiteiligen Zange besteht, deren Hälften (4, 5) sich teilweise überlappen. Ein Winkelkanal (8, 9) in jeder Zangenhälfte (4, 5) ist von einem gradlinig geführten Führungsbolzen (10) durchsetzt, so daß die beiden Zangenhälften (4, 5) durch Verschieben des Führungsbolzens (10) bewegt und gesperrt werden können.

IPC 1-7

E05B 65/12

IPC 8 full level

E05B 79/20 (2014.01); **E05B 81/10** (2014.01); **E05B 81/20** (2014.01); **E05B 51/02** (2006.01); **E05B 53/00** (2006.01); **E05B 83/16** (2014.01); **E05C 3/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 79/20 (2013.01); **E05B 81/10** (2013.01); **E05B 81/20** (2013.01); **E05B 83/16** (2013.01); **E05C 3/28** (2013.01)

Citation (search report)

- DE 3708095 C2 19880714
- US 4643470 A 19870217 - KAZUYUKI ISHII [JP], et al
- DE 8322896 U1 19840322

Cited by

DE102023103968A1; WO2005083212A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

DE 8902505 U1 19890413; EP 0385413 A1 19900905

DOCDB simple family (application)

DE 8902505 U 19890302; EP 90103852 A 19900228